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مدیر عامل برق منطقه ای مازندران تأکید کرد؛
 ضرورت بهره گیری از شرکت های دانش بنیان

 در توسعه صنعت برق
جلســه کارگروه انرژی و تأمین نیازهای ضروری پدافند غیر عامل استان 
مازندران بــا حضور مدیران عامل صنعت آب و برق اســتان و نمایندگان 
سازمان صمت و شهرداری در ساختمان ستادی شرکت آب و فاضلاب استان 

مازندران برگزار شد.
دکتر موسوی تاکامی در این نشست با اشاره به نامگذاری امسال از سوی مقام معظم رهبری 
به عنوان سال تولید، دانش بنیان و اشتغال آفرین  اظهار داشت: باید از همه ظرفیت های موجود 
در جهت تحقق رهنمودهای مقام معظم رهبری بهره گرفته شود.وی با بیان این که صنعت آب 
و برق کشور نیز در خط مقدم تحقق شعار دانش بنیان مقام معظم رهبری قرار دارند، افزود: در 
همین راستا بهره گیری از ظرفیت شرکت های دانش بنیان به طور جدی در دستور کار قرار 
دارد.دکتر موسوی تاکامی با بیان این که شرکت های دانش بنیان باید به سمت مدیریت انرژی 
ساختمان ها، ممیزی انرژی صنایع و ساخت ادوات هوشمند مدیریت انرژی اینترنت پایه هدایت 
شوند، تصریح کرد: نظام مهندسی باید به عایق بندی دیوارها و دو جداره کردن پنجره ها و نصب 
واحدهاي تولید برق خورشیدی و آب گرمکن خورشیدی در آپارتمان ها و منازل توجه داشته و این 
مهم را در طراحی ساختمان ها لحاظ کنند.بخشی، مدیر کل پدافند غیر عامل استانداری مازندران 
نیز در این جلسه ضمن تقدیر از اقدامات جهادی مدیر عامل شرکت برق منطقه ای مازندران در 
طول این مدت، گفت: فعالیت دکتر موسوی در بررسی میدانی مشکلات حوزه برق و انرژی دو 
استان مازندران و گلستان نشان از روحیه جهادی و خدمتگزاری ایشان به مردم را نشان می دهد.

مدیرکل جدید نوسازی مدارس استان یزد معرفی شد
یزد- صادقی مقدم: در مراسمی محسن کاظمی به عنوان مدیرکل جدید نوسازی، 

توسعه و تجهیز مدارس استان یزد معرفی و از زحمات جواد ذاکر قدردانی شد.
معاون توسعه مدیریت و پشتیبانی سازمان نوسازی مدارس کشور گفت: استان یزد در تامین سرانه فضای 
آموزشی و تعلیم و تربیت در رتبه های بالای کشوری قرار دارد به همین دلیل کیفی سازی فضای آموزش 
و حذف مدارس فرسوده از جمله اهداف این سازمان است.شهری بابیان اینکه خیرین مدرسه ساز استان 
یزد از پیشتازان کشور هستند گفت: تخریب و بازسازی مدارس فرسوده و تاسیس مجامع خیرین مدرسه 

ساز دو محور اصلی فعالیت سازمان نوسازی مدارس کشور است.

 نصب و راه اندازی سامانه آلتراسونیك
 اندازه گیری گاز در منطقه 9 عملیات

سرپرست منطقه 9 عملیات انتقال گاز از نصب و راه اندازی سامانه آلتراسونیک اندازه 
گیری کمی گاز در مبادی واردات گاز از ترکمنستان خبر داد.

محی الدین مفخمی با اعلام این خبر اظهار کرد: با توجه به واردات گاز از ترکمنستان به کشور و ضرورت 
اندازه گیری کمی حجم این گاز وارداتی، عملیات نصب و راه اندازی سامانه آلتراسونیک اندازه گیری گاز در 

مبادی واردات گاز از ترکمنستان در دستور کار این منطقه عملیاتی قرار گرفت.
وی در ادامه افزود: در این راستا و پس از ایجاد زیرساخت های لازم در سایت تاسیسات قلعه جیق این 
عملیات مهم با هماهنگی های صورت گرفته توسط مدیریت هماهنگی عملیات ستاد و امور هماهنگی 
و نظارت بر انتقال گاز منطقه و همچنین مشارکت همکاران معاونت عملیات تاسیسات با موفقیت انجام 
شد.سرپرست منطقه 9 ضمن قدردانی از همکاران منطقه در اجرای این عملیات، خاطرنشان کرد: با راه 
اندازی سامانه آلتراسونیک، حجم گاز وارداتی به صورت آنلاین، در مراکز کنترل IOC و دیسپچینگ 

شرکت ملی گاز قابل مشاهده خواهد بود.

شکارچی حرفه ای به دام افتاد
یزد- صادقی مقدم : رئیس اداره حفاظت محیط زیســت شهرســتان اشکذر از 

دستگیری یک متخلف حرفه ای شکار و صید در آن شهرستان خبر داد.
مرتضی عزیزی گفت: در گشت و کنترل و همکاری قرق بانان و همیاران محیط زیست شهرستان 
اشکذر و همراهی مامورین پاسگاه انتظامی خضراباد یک نفر متخلف شکار و صید که اقدام به شکار 
غیر مجاز یک راس بز وحشی نموده بود دستگیر و با حکم قضایی و بازرسی از مخفیگاه او آثار شکار 
غیرمجاز یک راس کل وحشی، یک قبضه سلاح قاچاق دو لول، یک قبضه سلاح پی سی پی، اسلحه 
بادی، مهمات غیر مجاز چهارپاره، تله زنده گیری حیوانات و ادوات شکار و صید کشف و ضبط شد.رئیس 
اداره حفاظت محیط زیست شهرستان اشکذر گفت: متخلف برای سیر مراحل قانونی به مراجع قضایی 

تحویل گردید.

گشت مشترک بازرسی از فروشگاه های زنجیره ای یزد
یزد- صادقی مقدم: سرپرست اداره کل تعزیرات حکومتی یزد از گشت مشترک 
بازرسی از فروشگاههای زنجیره ای یزد خبر داد وگفت : با توجه به ضرورت اجرای 
سیاست های نظارتی رصد ، پایش و تنظیم بازار مواد غذایی )لبنی و پروتئینی( در 
سطح شهر ، کنترل قیمت ، گرانفروشی و رعایت دستورالعمل های بهداشتی  توسط 

گشت مشترک با حضور بازرسان دستگاه های ذیربط مورد ارزیابی قرارگرفت .
مهاجریان مقدم در بازدید سرزده از فروشگاه  های زنجیره  ای ، گفت : یکی از برنامه های سازمان تعزیرات 
حکومتی در راستای حضور مستمر و موثر در بازار ، نظارت بر مراکز تولید و توزیع عمده و فروشگاه های 
زنجیره ای است .وی افزود : در این گشت فروشگاه های متخلف شناسایی و برای آنها پرونده تخلفاتی 
تشکیل و جهت رسیدگی به این مرجع ارسال شد .وی تصریح کرد : گشت های مشترک بازرسی با 

حضور دستگاه های مرتبط کماکان در دستور کار قرار دارد .

استاندارخبرداد:
 شناسایی20 هزار خانه خالی از سکنه در یزد

صادقی مقدم- یزد:  نشست کارگروه تنظیم بازار استان یزد به ریاست استاندار و در 
راستای بررسی آخرین وضعیت بازار میوه، اقدامات صورت گرفته در خصوص تولید 

گوشت مرغ و خدمات کشتارگاه های دام برگزار شد.
 در این نشست استاندار با اشاره به پیگیری و نهایی شدن طرح تعدیل اجاره بهای واحدهای مسکونی 
گفت: در این خصوص اقدامات لازم در حال انجام است.مهران فاطمی از شناسایی 20 هزار خانه خالی 
از سکنه در شهرستان یزد و پیگیری اخذ مالیات از صاحبان آن ها خبرداد.وی همچنین به تبیین ضرورت 
تقویت اطلاع رسانی در خصوص اقدامات و فعالیت های در حال انجام در استان پرداخت و بیان کرد: 
دستگاه های حوزه اقتصادی استان، عملکرد خود را در رسانه ها به صورت دقیق و شفاف منعکس کنند.
وی در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به برگزاری جلسات بررسی نرخ میوه در استان و مقایسه آن 
با دیگر استان ها، تصریح کرد: این اقدام به منظور کنترل بهتر بازار انجام شد و پس از مشاهده بالا بودن 
نرخ اقلام، تصمیمات لازم اتخادگردید.استاندار یزد همچنین از درجه بندی دقیق تر میوه ها در ردیف های 
ممتاز، درجه یک و درجه دو خبرداد و گفت: قیمت میوه ها باید بر اساس قیمت مصرف کننده اعلام و 
فاکتور ها در میوه فروشی ها نصب شود.وی در پایان بیان کرد: مسائل و نیازهای مربوط به مرغداران 

استان به منظور جلوگیری از کاهش جوجه ریزی، دنبال می شود.

 رضایتمندی 88.5 درصدی
 از خدمات شرکت گازاستان چهارمحال و بختیاری

شهرکرد محمود مولوی: براساس نظرسنجی و اررزیابی های صورت گرفته، میزان 
رضایتمندی مشترکین از خدمات و عملکرد شرکت گاز استان چهارمحال و بختیاری 

88.5 درصد بوده است.
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی گاز ایران، جهانبخش سلیمیان مدیر عامل شرکت گاز استان 
 ISO 10004 چهارمحال و بختیاری ضمن بیان مطلب فوق، اظهار کرد: بر اساس الزامات استاندارد
)مدیریت رضایتمندی مشــترکین( و به منظور شناسایی نیازها و انتظارات مشترکین و بررسی میزان 
رضایتمندی از خدمات گازرســانی این شرکت ، طرح نظر سنجی از مشترکین)جزء و عمده( اجرایی 
شد.وی با بیان اینکه، این طرح در 10 شهرستان استان اجرایی شد، گفت: بالغ بر 3200 هزار پرسشنامه از 
طریق مصاحبه با مشترکین استان تکمیل و تحلیل شدضمن این که پرسش نامه این طرح بر اساس مدل 
EFQM طراحی شده و دارای 30 شاخص و 5 مولفه ی ؛ شهرت و تصویر کلی، ارزش محصولات و 
خدمات، فروش و تحویل محصولات و خدمات، خدمات و پشتیبانی و روابط با مشتریان، تعهد و وفاداری 
مشتری است.سلیمیان ادامه داد: نتایج حاصل از این نظر سنجی در کمیته ارتباط و خدمات مشتری تجزیه 
و تحلیل شده و به منظور رضایتمندی بیشتر مشترکین اقدامات بهبود تعریف و پیگیری می شود.وی، 
ضمن تشکر از تلاش بی وقفه کارکنان خدوم شرکت گاز استان، ابراز امیدواری کرد که میزان رضایتمندی 

در سال های آتی همچنان روند مثبتی داشته باشد.

 یزد در زمان اوج مصرف، ۷00 لیتر بر ثانیه
 کمبود آب آشامیدنی دارد

صادقی مقدم- یزد:  مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب یزد گفت: این شهر به سه 
هــزار و ۳۰۰ لیتر آب بر ثانیه در زمان اوج مصرف نیاز دارد و هم اکنون با توجه به 
میزان آب تامین شده از منابع داخلی و آب انتقالی به استان با کمبود ۷۰۰ لیتری آب 

آشامیدنی روبرو است.
جلال علمدار در دیدار با نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه یزد با ارائه گزارشی از وضعیت تامین آب 
افزود: با توجه به ظرفیت آب انتقالی در مجموع 2 هزار و ۶00 لیتر در ثانیه نیاز آب استان تامین می شود 
و تدابیری برای جبران این کمبود اندیشیده شده است .وی اظهار کرد:اکنون برای تامین آب شرب مورد 
نیاز شهر یزد از 4۶ حلقه چاه آب شرب و 15 حلقه چاه کشاورزی با مجوز مرکز بهداشت استان  با دبی 

1300 لیتر بر ثانیه برداشت می شود.
علمدار خاطر نشان کرد: در صورت قطع آب انتقالی 50 درصد از مناطق استان دچار افت فشار یا قطع آب 
خواهند شد که برای تامین بخشی از این کمبود، پروژه پدافند تامین آب شرب از خط صنعت با پیشرفت  

90 درصد در حال انجام است.

اخبار کوتاه 

یزد- صادقی مقدم: مدیرکل ثبت اســناد و املاک استان یزداز 
اتخاذ تمهیدات لازم برای تسریع در تبدیل سند دفترچه ای به 
تک برگ در این استان خبر داد واز مردم خواست با مراجعه به 
دفاتر اسناد رسمی نسبت به تعویض سند دفترچه ای خود اقدام 

نمایند.
شهرام تقدم در نشستی خبری تعداد سندهای دفترچه ای در دست مردم استان 
را حدود340 هزارفقره ذکر کرد و افزود صدور سند، تشریفات قانونی خود را دارد و 
همکاران ما بر آنند تا در حداقل زمان ممکن بهترین وبیَشترین خدمت رسانی را 
به مراجعین داشته باشند که امیدواریم تا پایان سال جاری تمامی سندهای مالکیت 

دفترچه ای تعویض گردد.
وی گفت با همکاری اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری یزد وکشاورزان سخت 
کوش، اتفاقات خوب و مهمی در ســطح استان افتاده از جمله 9۸درصد سطح 
عرصه های منابع طبیعی و ملی استان حدنگاری و نسبت به صدور اسناد مالکیت 
کاداستری اقدام شده است  که امیدواریم کار 2درصد باقیمانده از اراضی شهری، 

روستایی و به ویژه کشاورزی تاپایان سالجاری انجام شود.
وی با اشاره به اینکه یکی از اهداف و راهبردهای سند تحول قوه قضائیه ارتقائ 
سطح کیفی خدمات رسانی در دفاتر اسناد رسمی می باشد گفت؛ ۷9درصد دفاتر 

اسناد رسمی استان اسکن و آرشیو شده اند.
وی تصریح کرد  با اقدامات انجام شده پرونده معوقه ای از هیئت نظارت نداریم 
ودر مدت کمتر از دو روز به استعلامهای الکترونیکی پاسخ های لازم داده شده 

است که در این خصوص یزد با 3/0 درصد رشد استان پیشرو بوده 
همچنین در صدور اسناد مالکیت تعیین تکلیف در چارچوب قوانین و مقررات 

۸/15 درصد رشد داشته است.
وی درادامه تشــریح موفقیت های اداره کل ثبت اســناد واملاک استان در 

شاخصهای عملکردی در سه ماه گذشته امسال  نسبت به مدت مشابه سال قبل،  
میزان رشد صدور اسناد مالکیت مبتنی بر سامانه شمیم)شبکه یکپارچه مدیریت 
مالکیت ها( را 5/2درصد، صدور اســناد مالکیت دولتی9/32درصد،  موقوفات 
۶/29درصد، پرونده های مختومه مهریه ۶/۷4 درصد ،صدور اســناد مالکیت 
قانون تعیین تکلیف را ۸/15 درصد و موسســات  غیر تجاری ثبت شده استان 

را ۶/۶۷ درصد  اعلام کرد.
تقدم افزود: :در فرآیند قانون تعیین تکلیف اراضی و ســاختمانهای فاقد سند 
رسمی بیشترین اقدام متعلق به استان یزد با 199 درصد رشد در سه ماهه اول 
امسال نسبت به مدت مشابه سال قبل بوده وحائز مقام اول کشور شده همچنین 
در فرآیند پاسخ به اســتعلامهای کمتر ازدو روز با 9/99 درصد رشد ومختومه 
کردن پرونده ها درمدت یادشــده با5/192 درصد رشد،  این استان رتبه های 
نخست  کشورراکسب کرده است. وی گفت با هدف ارشاد و اصلاح فرآیندها ، 
بازرسی های انجام شده از دفاتر اسناد رسمی، ازدواج وطلاق درسالجاری نسبت 
به مدت مشابه سال قبل به ترتیب 5/۸4، 5/41و1/121درصد رشد داشته است.

مدیر کل ثبت اسناد و املاک استان یزد با اشاره به رشد تصاعدی این اداره کل 
در بسیاری از شاخصهای عملکردی اذعان کرد برخی حوزه ها  تلاش جهادی و 

همکاری بیشتر دستگاهها را طلب می کند.
تقدم ضرورت استفاده از دانش روز جهت ارائه خدمت بهتر و بیشتر به مردم را 
یادآور شد و ارتقائ سطح آگاهی ارباب رجوع را در پیشگیری از برخی مشکلات 

موًثر دانست.
وی برگزاری نخستین نمایشگاه دستاوردها و عملکردهای ثبتی استان،دیدار 
باخانواده های معظم شهدا،جانبازان وآزادگان وتکریم بازنشستگان،  حضور در 
جمع مردم  به مناسبتهای مختلف وارائه مشاوره و پاسخگویی به سوالات آنها، رااز 

جمله فعالیتهای این اداره کل ذکر کرد.

شاهرود-زهرا میرزایی: مدیرعامل شرکت گاز در دیدار با مدیرکل 
امور اقتصادی و دارایی اســتان ســمنان گفت: ما می توانیم در 

بسیاری از حوزه ها به عنوان دو بازوی توانمند استان عمل کنیم.
سیدجواد حقیقت حسینی ضمن تشکر از همراهی امور اقتصادی و دارایی در 
تحقق اهداف عالیه شرکت گاز و ارائه خدمات به جامعه هدف، به ظرفیت های 
بالای دو دستگاه برای همکاری های متقابل اشاره کرد .حقیقت حسینی در ادامه 
به بیان وضعیت اعتبارات شرکت گاز در بخش های مختلف پرداخت و افزود: رفع 
مســائل و نیازهای این مجموعه، با تعامل و ارتباط مؤثر با دستگاه های اجرایی 
عاملی مهم بر پیشبرد اهداف سازمانی و ارائه خدمات مطلوب به مردم شریف 

استان است.
مدیرعامل شــرکت گاز استان سمنان همدلی و همراهی مسئولان را منجر 

به افزایش ســرعت ارائه خدمات و رضایتمندی مردم دانســت و ابراز داشت: 
ارائه خدمات با کیفیت و مطلوب حق مردم اســت و همه دستگاه های خدمات 
 رســان وظیفه خدمت رسانی ســریع، همگام با کســب رضایت مردم را بر 

عهده دارند.
وی ادامه داد: خوشــبختانه در استان ســمنان تعامل و هماهنگی دوسویه و 
شایسته ای بین مدیران برای خدمت به مردم وجود دارد که این امر بسیار شایسته 
تقدیر است.در ادامه این نشست علیرضا دیانی مدیرکل امور اقتصادی و دارایی 
استان از عملکرد شرکت گاز استان سمنان ابراز رضایت کرد و افزود: امور اقتصادی 
و دارایی ارتباط بسیار مؤثر و پایداری با شرکت گاز دارد و در راستای افزایش سطح 
تعاملات، تقویت ارتباطات، گسترش سطح همکاری ها و استفاده از ظرفیت هاي 

طرفین، آمادگی کامل دارد.

دکتر محمد رشیدی؛ منتخب مردم کرمانشاه در مجلس شورای 
اسلامی با حضور در ستاد شــرکت توزیع نیروی برق استان 
کرمانشاه از نحوه خدمات رســانی به مشترکین برق استان 

کرمانشاه و فعالیت های این شرکت بازدید کرد.
در این جلسه که با حضور کلیه معاونان و مدیران برگزار شد، مهندس مرادی 
مدیرعامل این شرکت با اشــاره به بررسی شاخص های عملکردی شرکت 
توزیع نیروی برق اســتان کرمانشــاه، وصول مطالبات و تلفات انرژی برق در 

شهرستان های مختلف استان را مورد بررسی قرار داد.
مهندس مرادی با بیان اینکه بیش از ۸15 هزار مشترک برق در استان کرمانشاه 
وجود دارد، اظهار کرد: خوشبختانه تمامی شهرهای استان داری برق مطمئن و 
پایدار هستند و بیش از 99 درصد روستاهای استان نیز برقدار هستند. همچنین 

221 روستا از محل اعتبارات عوارض برق اصلاح و بهینه سازی شده اند.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان کرمانشاه با اشاره به اینکه بیش 
از ۸0 درصد مشترکین ما مشترکین خانگی هستند، تصریح کرد: خوشبختانه 
با مدیریت پیک بار در تعرفه های اداری، کشاورزی، صنعتی و همکاری مردم 
و رسانه ها، تاکنون هیچگونه اعمال مدیریت بار با برنامه درخصوص مشترکین 

خانگی اعمال نشده است.
وی در خصوص اقدامات انجام شــده در راستای مدیریت بار برق در استان، 
تشــریح کرد: یک در میان کردن چراغ های معابر داخل شهر، خاموش کردن 
معابر بین شهری )اداره راه(، اجرای برنامه های تبلیغاتی مدیریت مصرف از طریق 

رسانه و جراید از جمله اقدامات این شرکت جهت مدیریت پیک بار بوده است.
مدیرعامل شرکت توزیع برق استان کرمانشاه با اشاره به مکاتبه با ادرات کل 
استان جهت صرفه جویی در مصرف برق و به مدار آورن دیزل ژنراتورها، افزود: 
همکاری مشترکین صنعتی و کشاورزی، تغییر ساعت شروع و خاتمه کار ادارت 

و پایش مصرف مشترکین ازجمله دیگر اقدامات این شرکت درخصوص مدیریت 
بار شبکه برق بوده است.

در ادامه، دکتر محمد رشیدی منتخب مردم کرمانشاه در مجلس شورای اسلامی 
با ابراز رضایت از عملکرد وزارت نیرو و شرکت توزیع نیروی برق استان کرمانشاه، 
در تابستان سال جاری گفت: عملکرد مناسب مدیران و کارکنان در صنعت برق 
کشور موجب عدم اعمال خاموشی به خصوص در مشترکین خانگی و در نهایت 

باعث رضایتمندی مردمی شده است.
عضو هیئت رئیســه مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه در حوزه مدیریت 
مصرف انرژی باید آگاه سازی و فعالیت های فرهنگی مورد توجه قرار بگیرد، 
افزود: باتوجه به اینکه آب و برق جز نیازهای اولیه مردم اســت،  وزارت نیرو در 
خط مقدم قرار دارد و باتوجه به فشار های اقتصادی و تحریمی، وزارت نیرو خوب 
توانسته نیازهای مردم ازجمله آب و برق را تامین کند و این مهم جز با سخت 
کوشی پرسنل وزارت نیرو بخصوص مدیران و کارکنان شرکت توزیع برق استان 

کرمانشاه میسر نمی شد.
نماینده مردم کرمانشاه ضمن شنیدن چالش ها و پیشنهادات مدیران شرکت 
توزیع نیروی برق اســتان کرمانشــاه بر همکاری و تعامل دوطرف برای حل 
چالش های پیش روی صنعت برق و بخصوص برق کرمانشاه تاکید کرد و گفت: 

استان کرمانشاه به عنوان منطقه مرزی کشور باید مورد توجه خاص قرار بگیرد.
وی در پایان این جلسه، با اشاره بر وصول مطالبات به موقع از سوی شرکت 

توزیع برق استان کرمانشاه بر اصلاح شبکه برق و مدیریت پیک بار تاکید کرد.
در ادامه، دکتر محمد رشیدی منتخب مردم کرمانشاه به همراه مدیرعامل و 
مدیران شرکت توزیع برق استان کرمانشاه از مرکز حوادث و اتفاقات برق)121( و 
امور دیسپاچینگ به عنوان مرکز کنترل ولتاژ و بار شبکه و نظارت بر خاموشی ها 

بازدید کردند.

یزد-صادقی مقدم : رئیس شورای شهر یزد از اجرای ۱۱5 هزار 
مترمربع آسفالت معابر شهر در قالب رویکرد نهضت آسفالت این 
شورا ازابتدای سالجاری تاکنون خبر داد و اعلام کرد: ظرف چند 
روز آینده در بلوار پرفسور حسابی نسبت به تعویض آسفالت این 

بلوار اقدام خواهد شد.
»عزیز الله ســیفی« در هفتاد و یکمین جلسه علنی شورا با اشاره به این که 
آسفالت شبکه های معابر از جمله اقدامات خوبی است که در مناطق پنجگانه 
شهرداری به صورت گسترده صورت گرفته است، گفت: از ابتدای سال تاکنون 
115 هزار مترمربع آسفالت در معابر سطح شهر بنا به درخواستهای مردمی و 
پس از انجام کارشناسی، انجام شده که آسفالت بخش هایی از بلوار استقلال به 
میزان 5۶00 متر مربع و بلوار دهه فجر به میزان ۶500 مترمربع از جمله این 

اقدامات بوده است.
وی گفت: در ادامه ی برنامه نهضت آســفالت، ظرف چند روز آینده در بلوار 
پرفسور حسابی نسبت به تعویض آسفالت این بلوار اقدام و پس از آن باتوجه به 
وضعیت نابسامانی که در چهارراه ها وجود دارد، در چهارراه دولت آباد و هچنین 

بلوار نواب صفوی نسبت به بهبود آسفالت این مناطق اقدام می شود. 
سیفی ادامه داد: نهضت آســفالت معابر یکی از مهمترین مسائل شهر و از 
رویکردهای اصلی اعضای شورای ششم است که با توجه اهمیت این موضوع، 
امسال به نام سال نهضت آسفالت نام گذاری شده و به همین منظور 300 میلیارد 
ریال برای انجام روکش آســفالت در معابر، خیابان ها و میادین سطح شهر در 
نظر گرفته شده است که تا پایان سال در هریک از مناطق پنجگانه شهرداری 

اجرایی می شود.

 تبدیل کلیه سندهای دفترچه ای
 به تک برگ تا پایان امسال

همدلی مدیران دستگاه های اجرایی منجر به رضایتمندی مردم خواهد شد

 بازدید نماینده مردم کرمانشاه
 از شرکت توزیع نیروی برق استان

آسفالت ۱۱۵ هزار مترمربع معابر شهر یزد 

جلسه بررسی رفع موانع ثبت جهانی شهر تاریخی 
ماســوله با حضور نماینده مردم شهرستان های 
فومن و شــفت در مجلس شــورای اســلامی، 

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب گیلان و تعدادی 
از مدیران استانی و شهرستانی برگزار شد.

 رئیس هیات مدیره و مدیرعامل شرکت در این جلسه با اشاره 

به طرح ساماندهی فاضلاب ماسوله گفت: در این طرح ۸50 متر 
لوله گذاری اجرا می شود.

مازیار علی پور، اعتبار مورد نیاز برای اجرای این طرح فاضلاب 

را بیش از 12 میلیارد تومان ذکر کرد و افزود: با توجه به  ویژگی 
های این طرح، این اعتبار باید از طریق وزارت نیرو و سازمان 

برنامه و بودجه کشور تامین شود.

وی تصریح کرد: با توجه به مکاتبات صورت گرفته با مراجع 
ذیصلاح، در صورت تامین اعتبار مورد نیاز، این طرح به زودی 

اجرا خواهد شد. 

ساماندهی فاضلاب ماسوله به 12 میلیارد تومان اعتبار نیاز دارد 

اصفهان-راعــی: کمیته راهبری شــرکت فولاد 
خوزستان بدلیل غلظت توده گرد و غبار، با حضور 
مدیرعامل و جمعی از مسئولان فولاد خوزستان در 
سالن کنفرانس ساختمان شهید سلیمانی تشکیل 

شد.
به گزارش خبرنگار روابط عمومی، مدیرعامل فولاد خوزستان 
در این جلسه اظهار داشت: افزایش سبد درآمدی، اولویت اصلی 
سه  ماهه دوم فولاد خوزستان است؛ زیباترین جلوه بحران اخیر، 
همراهی کارکنان و بازنشستگان خانواده بزرگ فولاد خوزستان 
بود. ابراهیمی از میزان فروش قابل قبول سه ماهه نخست سال 
جاری گفت و افزود: شــرایط در سه ماهه ی دوم سال متفاوت 
است. هزینه های حمل و نقل به شدت افزایش پیدا کرده است. از 
طرفی قیمت مواد اولیه رشد قابل توجهی داشته است، تداوم این 
شرایط بر روی نقدینگی شرکت فولاد خوزستان اثرگذار است. 
با در نظر گرفتن این شرایط باید به سمت کاهش هزینه ها و 

افزایش درآمد حرکت کنیم. وی در ادامه گفت: افزایش ســبد 
درآمدی اولویت اصلی فولاد خوزستان است. از ایده هایی که به 

عملی شدن چنین سیاستی منجر شود، استقبال می کنیم. باید بر 
روی کنترل تبعات ناشی از تورم تمرکز کنیم.

 مدیرعامل فولاد خوزستان از آمادگی هرچه بیشتر در مقابل 
حملات سایبری سخن گفت و افزود: رخداد اخیر تلنگری بود 
که یادآور شد، همچنان در شرایط جنگ هستیم. کارخانجات 
پشتوانه ی اقتصادی هستند که از سوی دشمن نشانه گرفته 
شــدند. همیشه باید بحث نفوذ را جدی گرفت. باید دشمن را 

شناسایی کرد و در مجامع بین المللی اقامه دعوی کرد.
 ابراهیمی ایجاد وقفــه در خط تولید را یکی از اهداف اصلی 
دشمنان خواند و گفت: آسیب های جانی و مالی سنگین و اخلال 
در اتوماسیون اداری و اطلاع رسانی از دیگر اهداف دشمنان به 
شمار می آیند. در مقابله با شرایط بحران عکس العمل اولیه بسیار 
مهم است. باید از همکاران تلاشگر مجموعه فولاد خوزستان به 
ویژه کارکنان معاونت بهره برداری که در کمترین زمان ممکن 
تولید مســتمر را شکل دادند، تشکر کرد. در کنار این عزیزان، 
واحدهای روابط  عمومی، بازرسی و نظارت، فناوری اطلاعات و 
ارتباطات، خرید و تعمیرات و نگهداری و سایر بخش ها نیز به 

عادی شدن شرایط کمک  شایانی کردند و از همت و تلاش این 
عزیزان نیز تقدیر و تشکر می نمایم.

 مدیرعامل فولاد خوزســتان یکی از اهداف اصلی دشمن 
را دسترســی به اطلاعات دانســت و اظهار داشت: دشمن به 
روش هــای مختلف به دنبال جمــع آوری و تخلیه اطلاعات 
است. برای مقابله با حربه ی آنان باید هوشیار باشیم و با ایجاد 
کارگروهی در حوزه های امنیت اطلاعات، ساختار و فرآیندهای 
نرم افزار و سخت افزار، راه های سد کردن دستیابی به اطلاعات 
از سوی دشمن را شناسایی و اجرا کنیم. زیباترین جلوه بحران 
اخیر، همراهی کارکنان و بازنشســتگان خانواده بزرگ فولاد 
خوزستان بود. چنین همراهی و همدلی باعث افتخار مجموعه 

فولاد خوزستان است. 
 گزارش خبرنگار ما حاکی است، پیش سخنان مدیرعامل، 
معاونان و مدیران، به صورت جداگانه گزارش های سه ماهه خود 

را ارائه کردند.

امین ابراهیمی مدیرعامل در جلسه کمیته راهبری:

افزایش سبد درآمدی، اولویت اصلی سه ماهه دوم فولاد خوزستان است

یزد- صادقی مقدم: نماینده ولی فقیه در اســتان و امام جمعه یزد گفت: مرکز اسناد و 
کتابخانه ملی اســتان محلی برای ثبت، ضبط ، روایتگری و انتقال صحیح رویدادهای 

انقلاب اسلامی برای آیندگان است.
 آیت الله محمد رضا ناصری در دیدار با کارکنان مرکز اسناد و کتابخانه ملی استان افزود: اگر این مرکز بتواند 
نسبت به ایفای نقش خود در این زمینه و جمع آوری و ثبت و ضبط صحیح اسناد و مدارک انقلاب برای آیندگان با 
موضوعاتی از جمله تلاش های حضرت امام )ره( و شخصیت های انقلابی و عنایت خداوند به جریان شکل گیری 
انقلاب، مقاومت مردم و تدابیر حضرت امام )ره( و مقابله با استکبار جهانی و شکستن هیمنه  آمریکای جنایتکار و 
ابرقدرت های منطقه و در نهایت استقرار جمهوری اسلامی اقدام نماید، اهمیت کار این سازمان مشخص می شود.
مدیرکل مرکز اسناد و کتابخانه ملی استان یزد نیز با تبیین اقدامات این اداره کل در حوزه جمع آوری اسناد مکتوب 
و کتب خطی و بایگانی های اسناد ادارات در استان، گفت: امروز یکی از مشکلات و معضلات مدیریت اسناد در 
دستگاه های اجرایی کشور نگاه سطحی و موقت به این موضوع است و انتخاب مسئولان بایگانی ها همیشه در 
پایین ترین سطح ممکن در ادارات انجام می شود.سعید زارع ادامه داد: این در حالی است که اگر رویکرد و نگاه 
مسئولان به مقوله ی اسناد بر اساس شعار این سازمان یعنی«اسناد ملی، اصالت، صیانت و هویت« باشد حفظ 
و نگهداری از اسناد به عنوان یک مسئولیت و وظیفه اخلاقی، دینی، اجتماعی و ملیمحقق می شود تا از تمام 
ظرفیت ها در راستای اعتمادسازی به منظور ترغیب مردم به اهداء اسناد به این مرکز استفاده شود.وی گفت: قدمت 
و جایگاه استان دارالعباده و دارالعلم یزد و ثبت جهانی شهر یزد، استان را به طراز و جایگاه واقعی خود رسانده و 
با حمایت مسئولین ارشد استان نسبت به ساخت و تجهیز یک ساختمان هوشمند و موزه جامع اسناد ملی اقدام 

می شود که در این خصوص رایزنی ها و مکاتبات لازم با مسئولین استان از جمله استاندار در حال انجام است.

یزد - صادقی مقدم: وزیر راه و شهرسازی با اشاره به برخی از تفویض اختیارات داده 
شــده به استان ها و دستگاه ها جهت پیشبرد مسائل مربوط به طرح های نهضت ملی 
مسکن، قرارگیری استان یزد در صدر جدول رتبه بندی استان های برتر به لحاظ نهضت 

ملی مسکن را دور از انتظار ندانست.
»رســتم قاسمی« طی تماس تلفنی بااعضای نشست شورای مسکن استان، از اهتمام جدی استاندار و 
مسئولین استان در پیشبرد طرح های نهضت ملی مسکن قدردانی کرد و گفت: طرح نهضت ملی مسکن 
یکی از طرح های مهم و اساسی از منظر رئیس جمهور است و مسائل مربوط به آن باید با جدیت دنبال شود.
وی ادامه داد: با توجه به اهمیت  این حوزه، طی هفته های آینده جلسه ای به ریاست رئیس جمهور و با حضور 
استانداران برگزار و مسائل مربوطه پیگیری و دستورات لازم صادر می شود.قاسمی »پالایش متقاضیان«، 
»الحاق یا تغییر کاربری اراضی« و »آغاز عملیات اجرایی« را سه کار مهم در طرح نهضت ملی مسکن دانست 
و افزود: در برهه زمانی کنونی کلنگ زنی و آغاز عملیات اجرایی طرح ها از اهمیت بسیاری برخوردار است و 
جلسات مربوط به این امرمهم، باید به صورت هفتگی برگزار شود. وزیر راه و شهرسازی در بخش دیگری از 
سخنانش به برخی از تفویض اختیارات داده شده به استان ها و دستگاه ها، جهت پیشبرد مسائل مربوط به 
طرح های نهضت ملی مسکن اشاره و اضافه کرد: تسریع در روند اجرای طرح ها و رعایت ملاحظات مختلف 
مربوط به این حوزه، باید در دستور کار قرار گیرد.وی همچنین بر استفاده از ظرفیت دستگاه ها و سیستم های 

حمایتی نظیر ستاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره(، بنیاد مسکن و غیره تاکید کرد.

معاون بهره برداری شرکت برق منطقه ای 
بهینه ســازی  روند  خوزســتان گفت: 
و افزایــش ظرفیــت پســت ۱۳2 به 
۳۳ کیلوولت ذوالفقاری آبادان در مراحل 

پایانی بهره برداری قرار دارد.
به گفته ســید مهرداد بلادی موســوی، پست 
ذوالفقاری یکی از پست های قدیمی آبادان با عمر 
بالای 40 ســال بوده به همین دلیل برای کاهش 

حوادث و افزایش قابلیت اطمینان آن، بهینه ســازی این پست در دســتور کار قرار داده شد.در فاز اول طرح 
بهینه سازی این پست بنا اســت دو دستگاه ترانسفورماتور هرکدام به ظرفیت 50 مگاولت امپر جایگزین 
ترانسفورماتورهای 2۷ مگاولت آمپر قدیمی شده و کلیدخانه 33 کیلوولت مربوطه نیز به طور کامل نوسازی 
شود. اهمیت بهینه سازی این پست به دلیل قرار گرفتن آن در ذوالفقاری یکی از مناطق مهم شهر آبادان است 
و این افزایش ظرفیت باعث پایداری شبکه فوق توزیع منطقه خواهد شد.بر طبق گزارش  معاون بهره برداری 
شرکت برق منطقه ای خوزستان، بنا است که پست ذولفقاری در کمتر از دو هفته آینده برق دار و وارد مدار شود.
محمود دشت بزرگ مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان نیز با حضور در آبادان بر روند بهینه سازی 

این پست نظارت و بر تسریع در وارد مدار شدن آن در کمترین زمان ممکن با توجه به پیک بار تاکید کرد.
شرکت برق منطقه ای خوزستان مسئولیت تامین و انتقال برق در شبکه انتقال و فوق توزیع در دو استان 

خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

یزد- صادقی مقدم: رییس کل دادگستری استان یزد گفت: پزشکی قانونی، ضابط خاص 
و مرجع امین دستگاه قضایی است و بسیاری از آراء محاکم بر اساس گزارش پزشکی 
قانونی صادر می گردد که این امر، پزشکی قانونی را به عنوان بازوی کارشناسی و مرجع 

امین دستگاه قضایی معرفی می کند.
غلامعلی دهشیری در حاشیه بازدید استاندار یزد از پزشکی قانونی و آیین تجلیل از تعدادی از پزشکان و 
کارشناسان این اداره، اظهار داشت: پزشکی قانونی با به بکارگیری دانش پزشکی در راستای مسائل و امور 
مرتبط حقوقی و قضایی، به مردم خدمات ارائه می دهد و در واقع علم پزشکی را به خدمت قانون درآورده 
است.وی تصریح کرد: تشخیص صحیح موضوع در حوزه تعیین هویت، حجر، جنون، تعیین مسئولیت کیفری 

و... از رسالت های سخت و حساس پزشکی قانونی است. 
نماینده عالی قوه قضائیه در استان یزد، تلاش مضاعف مجموعه پزشکی قانونی در سامان دهی و احراز 
هویت سریع جانباختگان حادثه قطار مشهد، یزد را قابل تقدیر ارزیابی کرد و بیان داشت:  افزایش سرعت 
و دقت در کار و ارائه خدمت با کرامت به مراجعین، در کاهش آلام بازماندگان حادثه قطار نقش اثر گذاری 
داشت.رئیس کل دادگستری استان یزد، حضور نماینده عالی دولت در استان در اداره کل پزشکی قانونی را به 
فال نیک گرفت وگفت:  می توان برخی از موانع و مشکلات این اداره را در سایه حمایت های دولتی حل کرد.

در این مراسم از فریبرز آیتی، مدیر کل پزشکی قانونی و تعدادی از پزشکان و کارشناسان این اداره تقدیر 
گردید.

امام جمعه یزد: 

وزیر راه و شهرسازی:

عاون بهره برداری شرکت برق منطقه ای خوزستان خبرداد:

رییس کل دادگستری یزد:

 مرکز اسناد و کتابخانه ملی محلی 
برای ثبت رویدادهای انقلاب است

یزد میتواند درصدر استان های 
برترنهضت مسکن باشد

افزایش ظرفیت پست برق فوق توزیع 
ذوالفقاری آبادان در مراحل پایانی

پزشکی قانونی، ضابط خاص و مرجع 
امین دستگاه قضایی است

یزد- صادقی مقدم: معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار یزد با بیان اینکه امروز 
در یک جنگ جمعیتی قرار داریم و اولویت اول این معاونت، ستاد جمعیت و طرح سامان 
خانواده است گفت: شخصا این جنگ را با همه وجود درک می کنم و برای رفع بحران در 

این حوزه تمام تلاشم را به کار خواهم بست.
به گزارش خبرنگارما، علی اکبر عزیزی در قرارگاه طرح سامان خانواده استان با بیان اینکه امروز در یک جنگ 
جمعیتی قرار داریم افزود: برای ورود دستگاه ها به این حوزه نیاز به شناخت و احصا  مشکلات درون و برون 

استانی بوده و اگر مشکلات مشخص شوند قدرت حل آن در هر دو زمینه با پیگیری وجود دارد.
وی تصریح کرد: با کسانی که در این حوزه تعلل و کاستی داشته باشند به شدت برخورد خواهیم کرد چرا 

که توجه به حوزه خانواده و رفع بحران آن از اوامر و خواست رهبر معظم انقلاب و ریاست جمهوری است.
این مسئول اظهار کرد: باید در درجه اول مسئولان و مدیران ارشد ما خط شکن  و برای مردم الگو باشند 
و سپس افراد پابه کار نظام و گوش به فرمان رهبری نظیر بسیجیان، نیروهای نظامی، اداری، دانشگاه ها، 

آموزش و پرورش، حوزه های علمیه ، جبهه فرهنگی را برای خط شکنی دعوت کرد.
عزیزی، آموزش پزشکان متخصص زنان و زایمان، عطاری ها، داروخانه ها و هادیان سیاسی را از دیگر 
برنامه های کوثر در بحث جمعیت عنوان و خاطرنشان کرد: باید در زمینه تربیت مربیان جمعیت گام برداشت 

و در این میان استفاده از ظرفیت سازمان های مردم نهاد در حوزه ازدواج و جمعیت راهگشا است.
وی تاکید کرد: نیازمند احیای فرهنگ فرزندآوری در جامعه هستیم ضمن اینکه دانشگاه علوم پزشکی نیز 
باید با برنامه ریزی و فرهنگ سازی خروجی جمعیت را ناشی از بیماریها، تصادفات کاهش دهد تا متوسط 

طول عمر جمعیت نیز افزایش یابد.

  صادقی مقدم - یزد: نشست شورای آموزش و پرورش استان یزد با حضور محمود زاده؛ 
رئیس سازمان مدارس و مراکز غیر دولتی کشور و به منظور ساماندهی سیروسی دانش 
آموزان و بررسی مسائل مدارس غیر انتفاعی و ارائه برنامه ها و اقدامات اداره مراقبت در 

برابر آسیب های اجتماعی برگزار شد.
در این نشست استاندار یزدبه دغدغه های موجود در زمینه سرویس حمل و نقل دانش آموزان اشاره کرد 
و گفت: در این راســتا علاوه بر سامان اقدام مشارکتی مابین شهرداری و آموزش و پرورش جهت تعدیل 
مشکلات این حوزه و استفاده از ظرفیت های موجود، باید تامین تسهیلات مورد نیاز جهت خرید ون در 

دستورکار قرار گیرد.
 فاطمی به تاثیر محیط فیزیکی مدارس بر روند یادگیری دانش آموزان اشاره و خاطرنشان کرد: نشست 

ویژه ای به منظور بررسی وضعیت مدارس بالاخص در حوزه نوسازی برگزار شود.
وی با اشاره به کمبود 40 باب مدرسه در شهر یزد، افزود: باید از ظرفیت خیرین مدرسه ساز و دیگر ظرفیت ها 
برای پر کردن این خلاء بهره گرفته شود.استاندار یزد اضافه کرد: سرمایه گذاری در حوزه آموزش و پرورش 

و بهداشت و درمان به صورت ویژه دنبال می شود.
وی در ادامه از برخورد قانونی و بدون اغماض با مراکز آموزشی غیر مجاز فعال در سطح استان خبرداد.

دکتر فاطمی در پایان بر پیگیری جدی اجرای سند تحول بنیادین در استان، افزایش هنرستان های جوار 
معدنی و برگزاری مستمر شورای آموزش و پرورش شهرستان ها تاکید کرد.

معاون استاندار یزد: 

استاندار خبرداد:

موضوع جمعیت و طرح سامان خانواده 
در اولویت باشد 

  کمبود 40 باب مدرسه 
در شهر یزد


